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Devítimilionová oprava přitíží hlavně motoristům. Několik měsíců přes vodní nádrž nepřejedou.

SEDLICE - Už příští rok by měla sedlická vodní nádrž prokouknout. Do konstrukce přehrady totiž dost 
zatéká. „Pokud půjde všechno podle plánu, opravovat by se mělo začít příští rok v dubnu,“ informovala 
mluvčí Povodí Vltavy Michaela Pohůnková.

V průběhu příprav se však stala nádrž kulturní památkou, a proto se návrh od toho původního 
trošku liší. „Třeba tam zůstanou dlažební kostky. Žádný asfalt se dělat nebude,“ pověděla Pohůnková
s tím, že se nepočítá ani s výměnou stávajícího zábradlí. To se pouze opraví.

Spolupráci s Povodím Vltavy si pochvaluje i starosta Sedlice Alois Vacek, který je rád, že se 
téměř na všem shodli. „Rádi bychom zachovali nosníky osvětlení, protože k téhle krásné stavbě 
zkrátka patří a vlastně ji i drží,“ řekl starosta Vacek. Jako revanš proto Sedličtí nabízí bezplatně své 
pozemky na stavbu možné elektrorozvodny.

Místo chodníku pouze vyvýšené pruhy

Oprava, která by měla trvat skoro půl roku, přidělá vrásky na čele hlavně motoristům.
„Od června do září totiž bude silnice přes hráz určitě uzavřená. Nějakou dobu se přes ni 

nebude ani moc chodit,“ podotkla Pohůnková. Velkou změnu pocítí i cestující linkových autobusů.
„Určitě je ještě potřeba zmínit, že místo současného chodníku zůstanou po opravě pouze 

vyvýšené pruhy,“ doplnil starosta Sedlice Alois Vacek.
Celý počin vyjde zhruba na devět milionů korun. Z nich hned sedm uhradí Povodí Vltavy a 

zbytek Krajská správa a údržba silnic.
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